
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van vrijdag 25 mei 2018

Aanwezig: Aderik, Aiko, Arne VDK, Bart, Karim, Kristien, Lise, Milko, Raf (tot 13 u), Ruben, Siebe,
Stephanie, Wieter, Yana (vanaf 12.46 u)

Waarnemer: Maxim, Oberon

Verontschuldigd: Arne J, Benjamin, Marnik, Simme

Afwezig: Anthe, Dries DP, Samuel

De vergadering wordt geopend om 12.42 u.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt Uit te voeren door Gedaan
Evaluatie op docuwiki (gebruik tutorial) Activiteitenverantwoordelijken Nog mee bezig
Investeringen aankopen Materiaal/posten Nog mee bezig
Living in orde brengen Materiaal Nog mee bezig
Muis uit kelder verwijderen Materiaal Ja
Vatenkarretje halen Milko Nee
Presidiumrekening Beheer Nog mee bezig
Werkgroep bevraging opstellen Arne J Nee
Voorbeeld bevraging posten in groep Werkgroep bevraging Nee

� Er is een muizenval geplaatst in de kelder. Karim gaat deze tijdens de blok controleren.

� Het vatenkarretje is nog steeds niet teruggevonden.

Mededelingen

� Voor iedereen naar huis vertrekt moet de gang opgeruimd worden. Hier staan nog dingen die naar de kelder
moeten (onder andere de bolderkar).

� Als je in de kelder dingen ziet die gaan vervallen, neem ze dan gratis mee.
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Updates

Webteam

Vandaag gaat de nieuwe privacywet in. Voorlopig voldoen we hier nog niet aan, maar vanaf volgend schooljaar
wel.

PR

Er is een evaluatievergadering geweest met KPMG en ze waren heel tevreden met de samenwerking. Ze willen dit
volgend jaar zeker verderzetten.

Raden

LOKO AV

De vergadering begon met een vaststelling van engagementen. Hier wordt de volgende keer over gestemd op een
Participatie WV. Over het algemeen werden de activiteiten van dit jaar nog wel gedragen. Er is ook opnieuw
aangehaald om een atletiekhappening te organiseren om de studentenmarathon van vroeger te vervangen. Er
is een ondervoorzitter verkozen. Er zijn ook twee coördinatoren voor Cultuur verkozen. Er was eigenlijk maar
één mandaat, maar ze wilden samen opkomen en zijn uiteindelijk allebei verkozen. Er zijn ook enkele updates
gegeven over de fuifzaal van LOKO. OHL zou een goede optie zijn, maar hun zaal zou maar 10 à 12 keer per jaar
gebruikt mogen worden. Musicafé was ook een optie, maar dit is heel duur. Albatros houden is ook nog steeds
een optie, maar dan zijn er wel veel investeringen nodig. Er is voorgesteld om kringen subsidies te geven om een
zaal te zoeken zolang er geen vervanging is. Er is nog niets beslist. Verder is Alma besproken. Er is gebleken dat
studenten in het algemeen voor gratis koolhydraten zijn, maar dat ze ook willen dat er ingezet wordt op gezond
en goedkoop eten. Aangezien het moeilijk is om de nadruk op gezond eten te leggen als er gratis frietjes gegeven
worden, is het mogelijk dat er in de toekomst voorgesteld wordt om dit af te schaffen. Dan zal er wel geprobeerd
worden om iets in de plaats te eisen, bv. gratis groentjes.

Evaluatie afgelopen activiteiten

Lenteconcert

Er waren heel weinig proffen, omdat de stemming voor de Gouden Krijtjes zo laat online is gekomen en er dus pas
laat mails verstuurd zijn naar de genomineerden. Gelukkig was Jonas Wahl er voor de ludieke opdrachten. Blijk-
baar hebben sommige proffen ook een beetje schrik van de ludieke opdrachten en komen ze daardoor misschien niet.

De receptieshift had vroeger mogen beginnen, want nu kon er geen drank op voorhand uitgeschonken worden. Er
had ook een extra shifter mogen zijn. De shift om de hapjes te maken moest normaal beginnen om 19 u, maar
de shift is uiteindelijk pas een uur later begonnen omdat nog niet alle benodigdheden er waren. Het was niet zo
logisch dat er maar één meloen was voor een tiental pakken ham. Er waren ook een paar pakjes tomaten met
schimmel op. Er ligt nog overschot van het eten in de koelkasten in de living, dus als je wilt mag je zeker dingen
gaan halen. De winkelshift was heel hectisch, twee mensen was echt te weinig. Er zouden ook meer shifters mogen
zijn bij het busje, want er moeten mensen helpen in- en uitladen. Ook zouden er nog shiften aangemaakt mogen
worden om over en weer te fietsen indien nodig.

EJW kampvuur

Er waren veel eerstejaars (een dertigtal) en het was heel gezellig. Om alles volgens de regels te doen, is er een
vuurkorf van VTK geleend. Deze was nogal klein, dus dat was een beetje spijtig. Volgend jaar kunnen er eventueel
meerdere korven gebruikt worden. Er staat nog veel hout in de kelder.
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Blubbar

In het begin werd er een gratis vat gegeven door LBK voor de IFB en wij mochten hier niet van meedrinken. Voor
de rest is alles goed verlopen.

Kwantus

De opbouw was goed op tijd gedaan. Tijdens de cantus is er te veel alcohol gegeven aan Bas. Op het einde van
de cantus hebben Arne J en Samuel nog een groot vat aangesloten zonder toestemming van Cantustrio. Hier zijn
uiteindelijk maar een stuk of 20 pinten uit gedronken, dus dat is echt wel zonde. Ga altijd eerst naar Cantustrio
als het vat af is! De afbraak is goed gelukt. Er is nog geen factuur van de brouwer.

Eindejaarsbarbecue

De bakshift is goed op voorhand begonnen, maar in het begin stond er gewoon te veel volk tegelijk aan te schuiven
om te kunnen volgen. Volgend jaar moet er echt overwogen worden om het vlees op voorhand al te bakken zodat
het enkel nog opgewarmd moet worden. De ribbetjes waren wel al voorgebakken door de slager, dus dat was heel
goed. Het vlees was ook erg lekker. Het heeft heel hard geregend, maar gelukkig stond er al een tent, zodat deze
over de barbecues kon gezet worden. De groentjes waren vrij snel op. Als er volgend jaar meer groentjes voorzien
moeten worden, moeten er ten eerste meer emmers en kommen zijn en moet er ten tweede een plaats gevonden
worden om deze koel te houden, want nu stonden de frigo’s vol. De ijsjes zijn uiteindelijk pas uitgedeeld op de
bar, omdat het daarvoor vergeten was.

Game of bars

Alles is goed verlopen. Henskens is ook even langsgekomen. De Kriek in de Alma was 33 cl ipv 25 cl, maar normaal
zouden we hier nog altijd geen verlies op mogen maken. De inkleding van de bar was heel goed uitgewerkt. Het
is vrij vlot gegaan om alles te regelen met Alma. Arne VDK gaat de voor- en nadelen van Alma eens oplijsten en
opschrijven hoe hij alles geregeld heeft.

Activiteiten in de verre toekomst

Après-examenbar

We hebben nog geld over om deze bar in de Alma te draaien. Het is ook niet moeilijk meer om dit te regelen,
want we kunnen gewoon tegen Alma zeggen dat we alles hetzelfde willen als de vorige keer. We moeten natuurlijk
wel eerst vragen aan Julie of dit oké is. Als promo kunnen we Blue Thrill geven, want hier staan nog flessen van
in de kelder. We moeten wel aan Alma laten weten welke en hoeveel sterke drank we meenemen zodat ze ons
kunnen zeggen hoeveel dopselgeld we moeten betalen. Er staat ook nog een gratis vat inbegroot. Dries is de
verantwoordelijke voor deze bar.

Varia

� Stephanie: ‘Wil iedereen zijn gigantische verhalen voor na de PV houden en niet voor tijdens de varia? Want
ik heb niet echt zin om dat tijdens de blok allemaal in het verslag te zetten.’

� Siebe: ‘Zet er maar in dat ik een gigantisch verhaal heb dat keigrappig is en dat ik het na de PV wel zal
vertellen.’

� Arne VDK: ‘De politie van Leuven is echt superchill. Hilde zei zelfs dat ik mocht langskomen na de
kantooruren, terwijl dat normaal niet mag.’

� Bart: ‘Ik ga een thesis hebben!’
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� Milko: ‘Het is blijkbaar heel moeilijk om lippenstift van je lichaam te krijgen. Het probleem is dat ik vanavond
een Tinderdate heb. Hoe ga ik dat uitleggen?’

� Wieter: ‘Gisterenavond was echt een lit feestje, ik ben tot 7u uitgegaan in de A op de campus. OGParty!’

� Yana: ‘Ik zou het appreciëren als volgend jaar niemand louche dingen doet met mijn drankvergunning. Als
iemand er iets mee wil doen, laat me dat dan aub weten, want ik wil geen strafblad.’

� Maxim: ‘Ik heb gisteren het gsm-nummer van een meisje gekregen. Nee, het was gewoon iemand van KPMG
en ik heb haar kaartje gekregen.’

� Karim: ‘Gaan we volgend jaar allemaal louche dingen doen met Yana haar drankvergunning zodat ze een
strafblad krijgt?’

� Oberon: ‘Het is warm.’

� Aderik: ‘Cranberry is niet de beste smaak voor Tao.’

� Aiko: ‘Milko, ze ziet er wel tof uit. Heel veel plezier tijdens de examens. Denk aan de actiepuntjes. Dat
was het, doei!’

Actiepuntjes

Actiepunt Uit te voeren door Tegen
Evaluatie op docuwiki (gebruik tutorial) Activiteitenverantwoordelijken Zo snel mogelijk
Investeringen aankopen Materiaal/posten Zo snel mogelijk
Living in orde brengen Materiaal Zo snel mogelijk
Vatenkarretje halen Milko Zo snel mogelijk
Presidiumrekening Beheer Zo snel mogelijk
Werkgroep bevraging opstellen Arne J Zo snel mogelijk
Voorbeeld bevraging posten in groep Werkgroep bevraging Zo snel mogelijk

De vergadering wordt gesloten om 13.27 u.

Stephanie Vermeiren (secretaris)
stephanie@wina.be
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